
Szanowna Pani
Joanna Myszka 
Radna Rady Miasta Mysłowice

W  odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  16.05.2024  r.  w  sprawie  kontynuacji  budowy  pobocza
utwardzonego wzdłuż ulicy Krasowskiej w Mysłowicach uprzejmie informuję, że na drukach B-9 do
projektu budżetu na 2024 rok wpłynął wniosek Pana Radnego Krzysztofa  Biolika dotyczący m.in.
remontu  średniego  ul.  Krasowskiej  oraz  z  Rady  Dzielnicy  Ławki  dotyczący  wymiany  nakładki
asfaltowej ul. Krasowska dzielnica Ławki dł. ok. 500 m. W projekcie tegorocznego budżetu Wydział
Infrastruktury Miejskiej ujął remont ul Krasowskiej w zadaniu pn.: „Remonty średnie dróg”. Z uwagi
na trudną sytuację finansową Miasta Mysłowice środki na ten cel nie zostały zabezpieczone.
Biorąc pod uwagę brak wolnych środków finansowych na chwilę obecną nie planuje się inwestycji
w powyższym zakresie.

                                                                                                                  I ZASTĘPCA PREZYDENTA
   MIASTA MYSŁOWICE

(-) Wojciech Chmiel

Otrzymują:
1. Adresat,
2. Rada Miasta,
3. a/a

Mysłowice, dnia 20.05.2024 r.
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